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Styremøte Referat  

Møte nr: 3/2024 
 
 
Tid:  22/04-24 
Kl:  17.00 
Stede: Gyldnafreden 
 
Til stede: Gjermund ass, Thomas Rysstad, Morris Klokkhammer, Anne Bergit Jørgensen 
og Jarle Larsen  

 
Frafall: Andreas bakken 

 
 
Sakskart 
 
Sak nr 10/24 Godkjenning av protokoll fra styremøte Nr 1 fra 2024.  
 
Vedtak: 
Godkjent protokoll og innkalling 
 
   
 
Sak nr 11/24    Regnskap (Morris) 
  Har vi laget egen post til Sporenseren? 
Vedtak: 
Midlene for 23 og 24 er kommet på konto fra VAM. Egen post på RS 240 jobbes 
med. 
 

 
 

Sak nr 12/24       Orienteringssaker 

• Driftbestyrelsen     Neste Møte: 27.05.24 Kl 14.15 
• Stiftelsen                Neste Møte: 27.05.24 Kl 16.30 
• Dugnaden         
• Kafevogn        Neste dato? 

 
Vedtak: 
Dugnaden. Alt av stål dvs understell, ramme og plogmekanisme er ferdig malt. 
Byggmester Dag Sørensen Omdal er iferd med å avvikle foretaket sitt, så trearbeid 
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på sporrenseren må settes vekk til annen tømrer da oppstart på trearbeidet var rett 
rundt hjørnet. 
 
 
 
Sak nr 13/24       Valg av Medlem til Dfs 
   Gjermund Aas med vara Morris Klokkhammer er på valg 
 
Vedtak: 
Gjermund med vara Morrest valgt til ny i dfs. 
 
 
Sak nr 14/24      Det er valg i SS i år, Forslag til formann og nestformann i Stiftelsen   
                            Setesdalsbanen                                            
   Pr dags dato er Eivind Drivenes Er Formann med Nestformann Jarle Larsen  
Vedtak: 
Venneforeningens innstilling til formann i SS er Eivind Drivenes med nestformann 
Jarle Larsen. 
                          
 

Oppfølgings saker: 
 
Sak nr 17/23 Sporenseren  

• Planlegges befarings tur til Lokstall Mysen for besiktelse av 
Sporenseren høsten 2023 

•  Innhente pris på dør vindu og dreiing av hjul (Jarle og Gjermund) 
 
(Status 30.08.23)  

Dreiing av 1 aksling/hjul   40 timer vil dette tilsi 29.600kr pr aksling (GOT) 

(status 16.01.24) Turen til Mysen er gjennomført og det er fått pris på 

dører og vinduer. Det er søkt støtte fra Unistiftelsen og kulturfondet. 

Vedtak: Vogna er flyttet inn i motorvognstallen, det har blitt malt en 

god del i det siste og dugnaden fortsetter hver onsdag fra kl 17. Venter 

på svar på søknad om støtte. 

(Status 11.03.24) 

 Ikke fått svar på søknadene enda, dugnadene går sinn gang 

(Status 21.04.24) 

Vi har fått innvilget 100 000 kr det jobbes videre med sporenseren 
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Sak nr 16/23       Vogn N79 

• Anne Bergit har laget søknad, det må tas opp med eiere stiftelsen 
Setesdalsbanen for videre prosess. Jack tar dette videre 

 

• Vedtak: 
 

                             Vi ser for oss at venneforeningen skal ta seg av prosjektet, men stiftelsen 
                             fortsetter å eie vognen. Jack Nielsen i stiftelsen tar dette opp med resten av 
                             stiftelsen hvordan vi kan løse dette. Vi tar det til etterretning, og godkjenner 
                             stiftelsen at vi tar over prosjektet, kan det søkes penger og prosjektet kan 
                            forhåpentligvis startes opp. 
   

(Status 28.08.23)  
Øystein Aas skulle undersøke om pris på stålarbeidet, ikke fått tilbakemelding 
på dette enda. Når det er kommet en pris kunne gjerne Anne Bergit ta saken 
videre igjen. 
 
(status 19.11.23) 

 Det må demonteres plankedekke så Hagen kan se på stålet  

 

(status 16.01.24) Prosjektet står på vent. Pga vi kan kun sende søknad på et 

prosjekt, så Rs240 blir prioritert siden det prosjektet er begynt på. 

 

 Vedtak: Fortsatt på vent, tas opp på årsmøtet å omdisponere pengene fra denne 

til Sporenseren i stedet, for å fullføre det prosjektet først. 

 

(Status 21.04.24) 

 
Pengene ble omdisponert til Sporenseren, Når Rs240 er ferdig forsetter vi på 
N79 Anne Bergit har laget søknaden. 

 
Sak nr 13/21     Gyldna Freden Ombygging til originalt innvendig    

 
Status 02.10.23  

Veggen er nesten ferdig, mangler litt panel og lister som Dag Søren 

fikser. 

(Status 19.11.23) Veggen er ferdig og er klar for maling. Hvem kan ta 

ansvar for det? Har spurt Antikvarisk utvalg om hvilken fargekode vi 

skal bruke.  

(status 20.11.23) Morris tar ansvar for å organisere innvendig 

malearbeidet av veggene og lister 
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Sak nr 43/23  

Gyldafreden Gjenoppbygging av Garderobeskap. 

 • Har spurt høre med Antikvarisk utvalg om hvordan de skal ses ut. 

 (status 16.01.24) Har ikke fått tilbakemelding på dette enda Vedtak: Purre på 

Antikvarisk utvalg slik at vi får fortgang på dette. 

 

 

 

 

 

Sak nr 18/23  Skumringsturen 

Skumringstur, det er et ønske om å sette dato tidligere og allerede rett etter 

nyttår for neste års skumringstur/kveld, slik at vi får banket igjennom togtur 

tur/retur Røyknes igjen, lot seg ikke gjøre i år da det var for sent ute å få bestilt 

tur og linjen er stengt for vedlikehold store deler av høsten etter kjøringene tar 

slutt. Formannen tar kontakt med leder av arrangementkomiteen for å høre om 

neste års skumringstur/kveld. 

Vedtak: Skumringstur 2023, 21 Sept ? 

Vi vil få til togtur og bruke paulen gård. 

 

(Status 11.03.24) 

Gården er Booket 21.sept, og har sendt e-post til Janne om å Booke stasjon og 

tog denne dagen 

 
Vedtak: 
Sak utgår Pga planlagt medlemstur. 
 
 
 
Sak nr 15/24       Eventuelt. Bestemme neste styremøte.  
 
 
Medlemstur 2024? 
  Vedtak 

• Medlemstur er under planlegging og det blir mest sannsynlig 19-22 
sep 2024 

 

• Venneforeningen etterlyser kursene som ble formidlet ut i høst. 
Flere frivillige meldte sin interesse for bla togfører og txp 
oppdatering, dieselkurs, robel osv... uten at det ble gjennomført.  
Hva er grunnen til dette? 
 
Vedtak: 
Tar dette med til Dfs 
 
 
 



 

Styremøtekart nr 3/2024 Side 5 av5 Setesdalsbanens Venner 
 

 
Vara for sekretær Gjermund Aas  


